
Z Á P 1 S N 1 C A č. 7 

z rokovania Komisie pre dopravu, manažment verejnej správy a verejný poriadok 
pri Miestnom zastupiteľstve mestskej časti Bratislava - Staré Mesto zo dňa 10.09.2015, 

konanej v Staromestskej sieni od 15:00 do 18:00 hod. 

Prítomní: Bc. Ivan Bútora, Ing. arch. Ľubomír Boháč, Ing. Miroslav Kollár, MHA, 
Viktor Muránsky, PaedDr. Barbora Oráčová, PhD. , Mgr. Vladimír Palko, Ing. 
Kristián Straka, Ing. Jana Španková 

Ospravedlnení: Ing. Martin Borguľa, Mgr. art. Veronika Remišová, M.A. ArtD., Ing. Tomáš 
Ziegler 

Hostia: Jozef Hitka, Ing. Viliam Denko, Mgr. Zenon Mikle, Mgr. Radoslav Števčík 

Program rokovania: 

1. parkovacia politika (návrh dodatku štatútu a VZN), 

2. rôzne. 

Rokovanie otvori l a viedol predseda komisie Bc. Ivan Bútora. 

Na úvod rokovania na podnet V. Palka pán predseda otvoril problematiku štatistík 
priestupkov v zmysle schváleného Uznesenia č. 19/2015. Pán Hitka reagoval , že mestská polícia 
v zmysle zákona rieši statickú dopravu nie dynamickú. O všetkých priestupkoch vedú písomnú 
evidenciu v knihe priestupkov. Sumár priestupkov je každoročne predkladaný miestnemu 
zastupiteľstvu v Správe o bezpečnosti a verejného poriadku v mestskej časti . V priebehu leta 
došlo na základe diskusie s Prez ídiom PZ SR k zmene postupu mestskej polície pri riešení 
priestupkov v statickej doprave - mestská polícia už sankcionuje neoprávnené parkovanie aj 
v prípade, že absentuje vodorovné dopravné značenie, ale existuje zvislé dopravné značenie. Pán 
Hitka ďalej uviedol, že mestská polícia nie je personálne vybavená riešiť všetky podnety počas 
celého dňa. Pán Hitka je naklonený spolupráci a v prípade potreby je k dispozícii poslancom. 

1. Parkovacia politika (návrh dodatku štatútu a VZN) 

Bod č. l otvoril pán starosta, ktorého predstavou je, že hlavné mesto zverí mestskej časti 
parkovacie miesta na komunikáciách I. a II. triedy (aj miesta po BPS Park a.s.) na prevádzku 
regulovaného parkovania a výnos z parkovania bude viazaný na opravy komunikácií 
a chodníkov. Pre informáciu taktiež uviedol, že BPS Park a.s. vydáva rezidentské parkovacie 
karty do 31. 12.2015. 

Postup je nas ledovný: hlavné mesto zašle návrh dodatku štatútu a návrh VZN o parkovaní na 
pripomienkovanie mestským častiam (pre miestne zastupiteľstvo) a následne sa tým bude 
zaoberať mestské zastupiteľstvo. Ambíc iou hlavného mesta je schváliť oba dokumenty 
v mestskom zastupiteľstve do konca roka 2015. Po prijatí legislatívneho rámca na úrovni 
hlavného mesta budú jednotlivé mestské časti schvaľovať svoje VZN v miestnych 
zastupiteľstvách . 

Pán starosta ďalej informoval poslancov, že v roku 2011 a 2012 sa vykonala na území 
mestskej časti analýza parkovania s návrhom Zóny plateného parkovan ia, pričom v súčasnosti 



sme oslovili autora analýzy (Ing. Horského) vo veci jej aktualizácie aj na komunikácie hlavného 
mesta . Ďalšie stretnutie s Ing. Horským sa uskutoční koncom septembra. Následne pán starosta 
zorganizuje stretnutie s poslancami. 

Pán Hitka mal pripomienku k návrhu VZN, a to vypustiť v § 3 ods. 8: „Úhrada za dočasné 
parkovanie sa neplatí pre motorové vozidlá označené osobitným označením vozidla 
prepravujúceho osobu s ťažkým zdravotným eostihnutím, odkázanú na individuálnu prepravu." 
Argumentoval zneužívaním preukazov ZTP. Navrhol zvýšiť počet parkovacích miest 
vyhradených pre osoby s ťažkým zdravotným postihnutím (z povinných 4 %). Komisia 
s návrhom bez hlasovania súhlasila. 

Pán starosta ďalej uviedo l, že zavedenie regulovaného parkovania je nevyhnutné riešiť 

v súčinnosti s mestskou políciou. Pán Hitka súhlasil a reagoval, že v európskych mestách je na 
200 parkovacích miest určený 1 policajt. Posilnenie mestskej polície musí riešiť hlavné mesto. 

Poslanci ďalej diskutovali o rozdelení Starého Mesta na viacero rezidentských okrskov, resp. 
ponechaní celého Starého Mesta ako jedného okrsku, a o spôsobe prevádzkovania zóny -
prostredníctvom Staromestskej, a. s. alebo na základe zmluvy s externým subjektom. 
Parkovacia politika bude naďalej predmetom diskusie na pôde komisie. 
Komisia k tomuto bodu neprijala uznesenie. 

2. Rôzne 

Bod Rôzne otvorila p. Oráčová, ktorá sa informovala na opravy a rekonštrukcie komunikácií. 
Podľa jej informácií sa mali vytypovať návrhy na opravy z každého obvodu. Pán Denko 
reagoval, že zas lal investičnému oddeleniu predbežný zoznam komunikác ií, na základe ktorého 
zostavili plán opráv. Členovia komisie doplnia svoje návrhy z jednotlivých volebných obvodov. 

Pán poslanec Kollár sa zaujímal o termín uzavretia Šulekovej ulice. Ing. Rausová 
informovala komisiu, že Krajský dopravný inšpektorát (KOJ) nesúhlasí s uzavretím iba 
prostredníctvom zvislých dopravných značiek, ale požaduje fyzické uzavretie ulice, čo pán 
starosta odobril. Pokračovala, že v KOJ si vyžiadal stanovisko mestskej časti, na základe ktorého 
schváli a zmenu organizácie dopravy na Šulekovej ulici. Komisia bez hlasovania súhlasila, že 
formu fyzického uzavretia (stlpiky, obrubník, ... ) nechá na zvážení referátu dopravy. Ing. 
Rausová ďalej uviedla, že návrh organizácie dopravy bude v zmysle uvedeného predložený na 
schválenie v operatívnej komisii a následne zrealizovaný. 

Pani poslankyňa Oráčová sa informovala na plnenie Uznesenia č. 20/2015 - osadenie 
stÍpikov na Vratňanskej ulici. Ing. Rausová reagovala, že stÍpiky plánovala osadiť spolu 
s realizáciou vodorovného dopravného značenia na ulici Fraňa Kráľa. Táto realizácia však bola 
odložená na neurčito, preto referát dopravy zabezpečí iba osadenie stÍpikov v zmysle 
schváleného uznesenia. 

Pán poslanec Muránsky sa informoval na plnenie Uznesenia č. 5/2015 - sprejazdnenie 
Hrebendovej ulice. Ing. Rausová reagovala, že má vedomosť, že KOJ nesúhlasí so 
sprejazdnením ulice v záujme bezpečnosti a plynulosti cestnej premávky, pokiaľ nebude 
komunikácia spÍňať parametre podľa normy. Komisia bez hlasovania požaduje vyžiadať od KDI 
nové stanovisko k sprejazdneniu Hrebendovej ulice. 

Komisia bez hlasovania taktiež žiada o plnenie Uznesenia č. 6/2015 - kontrola predpísanej 
hmotnosti nákl. vozidiel na Búdkovej ulici. 

Komisia ďalej diskutovala o potrebe vytvorenia autobusového spoja v lokalite Machnáč, 

keďže táto lokalita nemá adekvátnu dostupnosť k sieti lini ek MHD a ž ijú tam starší ľud i a, ktorí 
to potrebujú. Pán Muránsky navrho l trasu: Jančová - Tichá - Slávičie údolie prípadne aj smerom 
do Mlynskej doliny. 



Uznesenie č. 22/2015: 

Komisia žiada prednostu miestneho úradu, aby oslov il Dopravný podnik mesta Bratislavy vo 
veci zlepšenia dopravnej obsluhy v lokalite Machnáč. 

Hlasovanie: prítomní: 8 za: 7 proti: O zdržal sa: O nehlasoval: 1 

Pán poslanec Straka upozornil na problém parkovania vozidiel bez povolenia v pešej zóne. 
Pán poslanec Boháč informoval prítomných o zámere riešiť problematiku zásobovania 

v pešej zóne nákladnými bicyklami so spo ločnosťou Švihaj Šuhaj. 
Pán predseda sa v závere informoval na stav riešenia priechodu na Grässlingovej ulici (od 

Liga pasáže ku gymnáziu). Komisia bez hlasovania požiadala referát dopravy o vypracovanie 
projektu organizácie dopravy. 

Predseda komisie ukončil rokovanie a poďakoval všetkým prítomným za účasť. 

Čas zahájen ia komisie: 15:00 
Čas ukončenia komisie: 18:00 

L ::Rd ________ -====. 
Bc. Ivan BÚTORA v. r. .....,, 

predseda Komisie pre dopravu, manažment 
verejnej správy a verejný poriadok 

Zapisovateľ: Ing. Katarína Rausová, telefón: 59 246 380 
e-mai 1: katarina.rausova@staremesto.sk 

Rozdeľovnílc 

1. Mgr. Radoslav Števčík 11. Ing. Kristián Straka 
2. JUDr. Peter Jesenský 12. Ing. Jana Španková 
3. Bc. Ivan Bútora 13. Ing. Tomáš Ziegler 
4. Ing. arch. Ľubomír Boháč 14. Ing. Oliver Paradeiser 
5. Ing. Martin Borguľa 15. Ing. Viliam Denko 
6. Ing. Miroslav Kollár, MHA 16. Mgr. Zenon Mikle 
7. Viktor Muránsky 17. Ing. Ladis lav Vanda 
8. Mgr. PaedDr. Barbora Oráčová, PhD. 18. p. Jozef Hitka 
9. Mgr. Vladimír Palko 19. referát organ i začný 

1 O. Mgr. art. Veronika Remišová, M.A. 

ArtD. 


